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Ik ben door een besloten groep op facebook erop gewezen dat u van plan bent om de gehaltes in de 
mest van mijn zoogkoeien en vleesstieren bedrijfje te verhogen, en ook de hoeveelheid geproduceerde 
mest naar boven aan te passen!
Het is jammer dat u dit bewust in de vakantieperiode doet om dat dan veel van mijn hobby collega 
vleesveehouders genieten van deze vakantie.
Ik denk (weet wel zeker) dat u nieuwe cijfers niet kloppen en waarom zou je dit willen aanpassen en 
op deze manier bij veel mensen een mestprobleem creëren die er niet is. 
Terwijl landelijk de gehaltes in grondwater al dalen. Het geeft veel onrust.
Met problemen van mest afvoeren die er niet is, omdat onze dieren een groot deel van het jaar buiten 
lopen hebben we weinig vaste mest (vaak te weinig om ons eigen maïs en grasland te bemesten) 
Dit wordt zeker in mijn geval veroorzaakt doordat de dieren een groot deel van het jaar buiten lopen   
en tijdens de stalperiode hebben de dieren veel vierkante meters tot hun beschikking dat weer leidt tot 
een lagere stro verbruik met als gevolg een kleinere hoeveelheid mest. 
Ook lijken mij de gehaltes in de mest en zeker bij de mannelijke dieren aan de hoge kant.
Mijn mannelijke dieren worden tussen de 2 en 3 jaar pas geslacht en in die tijd krijgen ze voornamelijk 
gras met een klein beetje mais en pas de laatste maand krijgen ze wat brok bij.
U gaat ervan uit dat ik mijn stieren van alles bij voer om ze op een leeftijd van 20 maand te kunnen 
slachten (ik neem aan dat u hier u gehaltes op hebt berekend) 

Uit uw verhaal maak ik uit dat u de cijfers hebt gebruikt van mest die door bedrijven is afgevoerd.
Dit zullen bedrijven zijn die intensief zijn en er dus alle belang bij hebben dat hun dier zo snel 
mogelijk groeit.
Dit zijn zeker geen doorsnee vleesveebedrijven (zoogkoeien houders) bij ons gaat het er juist om dat 
het kalf zo lang mogelijk bij de moeder loopt en het liefst zo lang mogelijk buiten.
En tegen een zo laag mogelijke kosten, weinig tot geen kunstmest liefst in een natuurgebied grazen en 
velen van ons proberen een beetje meer waarde te maken door vlees uit huis te verkopen, juist met het 
verhaal dat het in rust is gegroeid. 
En juist hier komt aan het licht dat uw gehaltes en mestproductie niet klopt. Het zijn geen dieren waar 
de groei snel moet gaan. Misschien moet er een nieuwe mestcode bij voor stieren die na 2 jaar pas 
worden geslacht en dan met lagere gehalten, bijv. zoals het was. 
Tenslotte wil ik nog zeggen dat de zoogkoeien alleen maar gras en bij de winterdag kuilvoer van eigen 
land eten dus ook deze gehaltes kunnen niet zomaar hoger worden (fosfaatgehalte)
Op sommige plekken is bij enkele gewassen al een fosfaatgebrek vastgesteld.
Als we straks onze broodnodige eigen mest moeten afvoeren omdat het niet is geproduceerd dan 
verschralen we ons eigen grond en krijgen wij hier ook mee te maken.
Word alstublieft wakker voordat het te laat is.  
Vr, gr Henri koekkoek


